


الأستاذ المشارك بقسم القرآن الكريم وعلومه، كلية 
العلوم الإسلامية، جامعة المدينة العالمية - ماليزيا

نة،  حصل على درجة الماجستير من كلية معارف الوحي والعلوم الإنسانية، قسم القرآن والسُّ 	 
الجامعة الإسلامية العالمية - ماليزيا.

نة،  والسُّ القرآن  الإنسانية، قسم  والعلوم  الوحي  معارف  كلية  الدكتوراه من  حصل على درجة   
الجامعة الإسلاميَّة العالمية - ماليزيا.

 النتاج العلمي:
»دور توظيف تدبُّر القرآن الكريم في تعزيز أخلاق البحث العلمي من وجهة نظر محاضري كلية  		
م منشور(، »القلب بين القرآن  العلوم الإسلامية بجامعة المدينة العالمية ماليزيا«، )بحث محكَّ
في  الإصلاحي  الخطاب  خصائص  »من  منشور(،  م  محكَّ )بحث  الحديث«،  والعلم  الكريم 
م منشور(، »وجوه الخطاب الإصلاحي في  تفسير الإمام عبد الحميد بن باديس«، )بحث محكَّ
م منشور(، »مصطلح المال في القرآن الكريم  تفسير الإمام عبد الحميد بن باديس«، )بحث محكَّ
في  المنحرفة  »الطُّرق  منشور(،  م  محكَّ )بحث  الإسلامية«،  الشريعة  في  عليه  الحفاظ  ووسائل 
م منشور(، »هدايات تشريعيّة لأحكام  ة الإسلامية«، )بحث محكَّ التفسير وأثرها في تفريق الأمَُّ
م منشور( »مقوّمات  الأطعمة في ظلال سورة المائدة: دراسة تفسيرية موضوعية«، )بحث محكَّ
الكريم  القرآن  في  العقل  مصطلح  منشور(،  م  محكَّ )بحث  ومعوّقاته«،  الكريم  القرآن  تدبّر 

م منشور( وغير ذلك. ووسائل الحفاظ عليه: دراسة قرآنية مقاصدية )بحث محكَّ
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دراسة  الكريم:  القرآن  ضوء  في  البلاء  )مقاصد  بدراسة:  البحث  هذا  يُعنىَ 
موضوعية(، وقد هدف إلى بيان مقاصد البلاء المنصوص عليها في القرآن الكريم، 
حياة  في   ، وأخلاقيٍّ  ، وتربويٍّ  ، عقائديٍّ أثر  من  له  لمَِا  سياقاته؛  ثنايا  في  المبثوثة  أو 
ل  فًا المنهج الاستقرائي التحليلي، ثم المنهج الاستنباطي. وقد توصَّ المسلم. موظِّ
معاني  من  المبتَلَى  عند  ما  استخراج  البلاء؛  من  الرئيس  المقصد  أنَّ  إلى  البحث 
يق،  الضِّ بتحميله  والمعصية؛  الطَّاعة  في  حاله  على  ف  والتعرُّ وحده،  لله  العبوديَّة 
القرآن  خلال  من  البلاء  مقاصد  أهمِّ  استنباط  إلى  ل  توصَّ كما  والألم.  ة،  والمشقَّ
قرآنيًّا؛  مقصدًا  عشر  اثني  إلى  الباحث  أوصلها  التي  ودراستها،  وتحليلها  الكريم، 
ليكون ذلك طريقًا هاديًا في الحفاظ على النِّعم وإربائها، وفي دفع ما يستجدُّ من أنواع 
للتَّكاليف  تطبيقهم  المبتَليِن، ومدى  يُظهرُ حالَ  البلاء  أنَّ  ذلك  ودرئها؛  المصائب 
والنَّواهي، وتتجلَّى به نيَّاتهم في سرعة الاستجابة لله، وللرسول |، ويختلف ذلك 
من شخص لآخر، حسب قوة الإيمان في القلب، وحسب إدراك المعاني، والحِكم، 

. رِّ للبلاء في الخير، والشَّ

 ، رُّ الكريم، الخير والشَّ القرآن  البلاء والابتلاء،  المفتاحية: مقاصد،  الكلمات 
رون. المفسِّ
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states of those in trouble as well as the extent of their compliance 
with religious obligations and prohibitions and their responsiveness 
to Allâh and the Prophet (may Allâh's blessings and peace be upon 
him). All of this varies from one person to another according to the 
strength of his faith, sensemaking and the rationales behind tribula-
tions and trials.

Keywords:  Rationales- tribulation and trial- the Noble Quran- 
good and evil-exegetes
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The purposes of Allah’s Trials from a Quranic 
perspective: A Thematic Study

The Rationales behind Tribulations from a 
Quranic Perspective
(An Objective Study)

Prepared by:
Dr. Bey Zekkoub Abdelali

Associate Professor, the Department of Qur’an and its Sciences, the Faculty of 
Islamic Sciences at Al-Madinah International University, Malaysia

Abstract
This research examines the rationales behind tribulations from 

a Quranic perspective. It aims to shed light on the objectives of trib-
ulations as reflected in the Noble Quran because of their doctrinal, 
educational, and moral impacts on the Muslim's life. It also employs 
the inductive analytical and the deductive approaches. The research 
found that the main rationale behind tribulation is to elicit the mean-
ings of servitude to Allâh alone from the afflicted person's psyche 
and find out about the extent of his religiousness by burdening him 
with distress, hardship and agony. The research concluded the main 
rationales behind tribulation in accordance with the Noble Quran, 
analyzed and explored them, which reached twelve Quranic purpos-
es according to the researcher. This is designed to be a guiding way 
of preserving and maximizing divine blessings and warding off new 
types of misfortunes. This is because tribulation shows the spiritual 
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الأستاذ المساعد بقسم القرآن وعلومه
في كلية الشريعة والدراسات الإسلامية بجامعة القصيم

  حصل على درجة الماجستير في القرآن وعلومه من جامعة الإمام محمد بن سعود الاسلامية 
وعنوانها ) أقوال الحافظ ابن حجر في التفسير في فتح الباري - جمعًا ودراسة - ( .

 حصل على درجة  الدكتوراة في القرآن وعلومه من جامعة الإمام محمد بن سعود الاسلامية 
وعنوانها: )أقوال القاضي عياض في التفسير - جمعًا ودراسة -(.

 النتاج العلمي:

بحث بعنوان : ) الاستشفاء بالقرآن الكريم ( 	-1
بحث بعنوان : )قصة إبراهيم + مع أبيه في القرآن الكريم في ضوء سورة مريم  (  	-2

بحث بعنوان : ) فضائل الآيات القرآنية في ضوء السنة النبوية (. 	-3

soltan.a.g@gmail.com :البريد الشبكي 
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عليه  يكون  أن  ينبغي  كيف  الصحيحة  نة  والسُّ القرآن  خلال  منِ  الإسلام  بَيَّنَ 
حال المسلم في طعامه وشرابه، وفي سلامه واستئذانه، وفي مجالسته وحديثه، وفي 

ه ومزاحه، وفي قيامه وجلوسه، وغير ذلك من الآداب التي لا حصر لها. جدِّ

والأدب أنواع: أدب مع الله، وأدب مع رسوله | وشرعه، وأدب مع الخلق، 
وأدب مع النفس، وبحثنا هذا عن نوع من أنواع أدب الإنسان مع الخلق وهو »أدب 

الضيافة«.

ببيان  تعالى،  الله  كتاب  خدمة  في  الرغبة  هو  الموضوع  لهذا  اختيارنا  وسبب 
آداب الضيافة الواردة فيه، ولحاجتنا إلى معرفة أحكام الضيافة، وآدابها؛ لأنها من 

الأخلاق النبيلة والقيم المحمودة.

وقد  إليه.  والإحسان  الضيف،  لإكرام  اسم  الضيافة:  أن  البحث  هذا  في  وبَيَّنَّا 
نة، كما جاء عن  ورد في مشروعية الضيافة وفضلها نصوص عدة، من الكتاب والسُّ
سلف الأمة من الصحابة والتابعين وغيرهم من الأقوال والأحوال ما يبيِّن فضل هذا 

الخُلُق الجميل.

مقصد  -وهذا  للضيافة  عدة  آداب  القرآن  في  ورد  قد  أنه  إلى  أشرنا  كما 
البحث- كمشروعية السلام قبل الكلام عند الدخول للضيف، وأن يكون رد التحية 
الحديث معه،  الضيف، والتلطف في  بأفضل وأبلغ من الابتداء مع حسن مخاطبة 
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في  الضيف  لإكرام  ا  مستعدًّ الإنسان  يكون  وأن  للضيف،  بالضيافة  الاستعجال  مع 
كل وقت، وأن يخدم الضيف بنفسه، وأن يُحضِر الإنسان لضيفه أطيب ما عنده.. 

وغيرها من الآداب، وهناك آداب أُخرى دلت عليها السنة النبوية.

الصدقات، وأما في  أيام صدقة من  فيما زاد على ثلاثة  الضيافة  أن  كما ذكرنا 
ضيافة  أن  أعلم-  -والله  والراجح  أقوال،  على  العلم  أهل  فاختلف  الثلاثة  الأيام 
المسافر المجتاز -لا المقيم- واجبة، وأن جوبها على أهل القرى والأمصار دون 

تفريق؛ لقوة ما استدلوا به. 

كثيرًا،  تسليمًا  وسلَّم  وصحبه،  آله  وعلى  محمد،  نبينا  على  الله  وصلى  هذا، 
والحمد لله رب العالمين.

الكلمات المفتاحية: 

الضيافة، آداب، القرآن، السنة، الأخلاق.
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Hospitality: Legitimacy, Rules of Etiquette,  
and Ruling in the light of the Holy Quran

prepared by
Dr. Sultan bin Abdullah Al-Garbou‘

Assistant Professor at the Department of Quran and its Sciences, the College of 
Sharia and Islamic Studies, Qassim University

 Abstract
Islam clarifies, through the Holy Quran and the authentic Sun-

nah, how a Muslim should behave in his daily routines, including 
eating and drinking, greeting, asking permission (to enter someone 
else›s house), socializing with others, speaking, jesting and serious-
ness and all other countless rules of etiquette.

Rules of etiquette can be divided into rules of etiquette concern-
ing Allah, rules of etiquette concenring the Prophet, rules of etiquette 
concerning Sharia, rules of etiquette concenring people, and rules of 
etiquette concerning oneself. The topic of this paper is about rules of 
etiquette concerning people, namely the etiquette of hospitality.  

The reason why we choose this topic is that we have a desire to 
serve the Book of Allah, the Almighty, by highlighting the etiquette 
of hospitality contained therein and need to learn about the rulings 
and etiquette of hospitality. Because hospitality is one of the good 
manners and laudable values.

We have explained in this paper that hospitality means enter-
taining and treating a guest kindly. Numerous texts from the Qu-
ran and the Sunnah confirm the legitimacy and virtue of hospital-
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ity. Moreover, the Companions, Followers and others are reported 
to have made meaningful statements and had habitual practices that 
cast more light on the virtue of this good manner.

We also point out that a number of the rules of etiquette on hos-
pitality are reflected in the Quran- the purpose of the paper –, and 
they include the following: that one should extend the greeting be-
fore speaking when the guest is let in; that the greeting is to be re-
turned in a better and more expressive way; that one should talk to 
the guest in a friendly and polite manner; that one should entertain 
the guest as quickly as possible; that one should be ready to entertain 
the guest at any time; that one himself should serve the guest; that 
one should bring the best stuff he has for the guest. There are other 
rules of etiquette clarified by the Prophetic Sunnah.

We also state that hospitality that lasts for more than three days 
is a kind of charity. As for the three-day hospitality, scholars differ on 
it. However, the most correct view is that giving hospitality to a tran-
siting traveler, not the expatriate is obligatory for the inhabitants of 
villages and cities alike. This ruling is based on rigorous reasoning. 

Keywords: 

Hospitality-etiquette-the Quran-the Sunnah-manners 
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حاصل على درجة التخصص الماجستير في قسم الدعوة في كلية أصول الدين بالقاهرة، جامعة  	 
الأزهر، بأطروحته: »منهج الدعوة الإسلامية في وضع التدابيرالواقية لعلاج البطالة«.

بالقاهرة، جامعة  الدين  كلية أصول  الدعوة في  الدكتوراه في قسم  العالمية  حاصل على درجة  	 
الأزهر، بأطروحته: »مسلمو أهل الكتاب في مصر في القرن العشرين وأثرهم في الدعوة«.

 النتاج العلمي:

	1-		»علاقة الكتب السماوية بالعلم وموقف العلماء منها وآثارها المترتبة«.
»الكفايات الدعوية - المدعو نموذجًا تطبيقيًّا«. 	-2

»قراءة صحيفة المدينة في ضوء فقه المواطنة«. 	-3
»رسالة مدح السعي وذم البطالة لابن كمال باشا - دراسة وتحقيق«. 	-4

في  وأثرها  الكفاية  »فروض  منها:  لي  صدر  وقد  والمجتمع(  الأمة  وعي  )من  بعنوان:  سِلسلة  	-5
تنمية الفرد والمجتمع«، و»الوسطية في الإسلام«، و»العقائد والمعتقدات وأثرها في المجتمع«.
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له  متشعب  موضوع  والإيجاد  الخلق  على  الدالة  القرآنية  الأفعال  دراسة  إن 
منزلة كبيرة في الفكر الإسلامي ينالها منِ إسنادها إلى الله تعالى؛ إذ تحمل من الحكم 
والعبر والعظات لكل مكلَّف راشد، فضلً عما تحمل من دلالة إعجاز القرآن فهو 
باقية حية خالدة شاهدة بصدق  القيامة، فهي  القائمة إلى يوم  العقلية  النبي  معجزة 
نبوته ورسالته الخاتمة، فهذه دراسة بعنوان: )دلَلَتُ أَفْعَال خَلْقِ الأكوان والإنسان 

في ضوء القرآن - بثَّ وأحيَا وأنبت وأخرج وجعل ونشر نَمَاذج تطبيقية(.

- أسباب دراسة أفعال الخلق والإيجاد: تدور بين العلم والإيمان؛ لضياع بوصلة 
الإيمان من بعض شبابنا المعاصر فيحتاج الفكر الإسلامي اليوم لإظهار دلالاتها.

- أهداف الدراسة: كثيرة، ومن أهمها: إظهار الدلالة على الإيمان بالله مالك 
القُوى وخالق الخلق من محض العدم.

- منهج الدراسة هو: المنهج الوصفي التحليلي.

والرد  الربانية،  المنن  وإظهار  العقائد،  إثبات  إلى  توصلت  الدراسة:  نتائج   -
المفحم على الملحد منكر البعث.

عامة،  بصفة  القرآنية  المفردة  في  بالبحث  الباحثين  عموم  الدراسة  أوصت   -
والمفردة الدالة على أفعال القرآن الكريم الدالة على الخلق والإيجاد بصفة أخص، 

وهي مستفيضة فيه.

- الكلمات المفتاحية: )أفعال الخلق - الدلالة(، و)بثَّ - وأحيَا - وأنبت( 
وهي من النَّمَاذج التطبيقية التي تناولتها في هذه الدراسة الحالية.
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pure nothingness.

The study uses the descriptive analytical method.

• The findings of the study: it reaches some conclusions that 
prove creeds, bring to light the divine bestowals and blessings and 
make a compelling response to those who repudiate Final Resurrec-
tion.

• The study recommends that all researchers should explore the 
Quranic vocabulary in general and the verbs denoting creation and 
origination in particular.

Keywords: 

Verbs of creation- semantics- scatter-revive-cause to grow 
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The Semantics of the Verbs of the Creation of 
Universes and Man in the light of the Quran 
(scatter, revive, cause to grow, bring out, 

make, and resurrect): Applied Models
by

Dr. Al-Amir Mahfouz Mohammad Abu Aisha
One of the scholars of Al-Azhar

Abstract 
    The study of the Quranic verbs that refer to creation and 

origination is a complex topic that receives considerable attention in 
Islamic thought on the basis that they are attributed to Allah, the Al-
mighty. They contain axioms and lessons for every responsible adult. 
These verbs also reveal the inimitability of the Quran as the top mir-
acle of the Prophet’s that will last until the Day of Resurrection. This 
paper is entitled "The Semantics of the Verbs of the Creation of Uni-
verses and Man in the light of the Quran (scatter, revive, cause to 
grow, bring out, make, and resurrect): Applied Models"

• The rationale for studying the verbs of creation and origination: 
the study is carried out for science and religious purposes because 
some of our contemporary young people have become less faithful 
and Islamic thought is in dire need of elucidating the implications 
and meanings of these verbs.

• The main objective of the study is to show evidence of belief 
in Allah, the omnipotent who creates all beings and creatures out of 



طالب بمرحلة الدكتوراة بقسم القرآن الكريم وعلومه 
بكلية الشريعة والدراسات الإسلامية بجامعة القصيم

 حصل على درجة الماجستير من قسم القراءات، كلية الشريعة والأنظمة بجامعة الطائف عام 1439هــ  
العوفي  بن أحمد  العشرة للإمام محمد  الأئمة  قراءات  المنشور في  النهج  المنثور في  »الدرّ   بأطروحته: 

)ت بعد 1054هـ( - من بداءة الكتاب إلى نهاية باب المدّ والقصر )دراسةً وتحقيقًا(«.
الإسلامية  والدراسات  الشريعة  كلية  وعلومه،  الكريم  القرآن  بقسم  الدكتوراة  رسالة  موضوع  سجّل   
في  وأثره  العرب  بلغات  المتواترة  الفرْشيّة  القراءات  »توجيه  بعنوان:  1441هـ  عام  القصيم  بجامعة 

المعنى )جمعًا ودراسةً(«.
 النتاج العلمي:

1- »الارتياق في توجيه المتشابه اللفظي بالسياق في كتب توجيه المتشابه اللفظي«.
2- »منهج المنتَجَب الهمذاني في توجيه القراءات في كتابه: )الدرّة الفريدة في شرح القصيدة(«.

3- »الاحتجاج للقراءات الفرْشيّة المتواترة بالفاصلة القرآنية في كتب توجيه القراءات«.
4- »الاحتجاج للقراءات الفرْشيّة المتواترة بالقراءات الشاذّة في كتاب: )الدرّة الفريدة في شرح القصيدة( 

للمنتَجَب الهمذاني«.
5- »الاحتجاج للقراءات الفرْشيّة المتواترة برسم المصحف في كتاب: )الشافي في علل القراءات( لابن القرّاب«.
6- »الاحتجاج للمختلَفِ فيه من القراءات الفرْشيّة المتواترة بالمجمَعِ عليه منها في كتاب: )الشفاء في علل 

القراءات( لأبي الفضل البخاري«.
7- »التعقّبات على حاشية ابن المنيّر على الكشّاف للزمخشري الموسومة بــ )الانتصاف من الكشّاف(«.

m.paigham@gmail.com :البريد الشبكي 
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حركاتُها،  واختلفتْ  حروفُها  اتَّحدتْ  التي  الفرشيَّة  بالقراءات  البحث  يتعلَّق 
بناء  في  للحركة  لمِا  ودلالاتها؛  وتدبرها،  القراءات،  معنى  في  الاختلاف  هذا  وأثَر 
الكلمة من أهمية في تحديد المعنى، والإسفار عن دلالتها، والحركة المقصودة في 
الكلمة، والتي  الثابتة في أصل  الحركة  إنها  البحث ليست هي حركة الإعراب، بل 
تعتبر الرمز الصوتي للكلمة، التي لو تغيّرتْ؛ تغيرتْ قيمة الكلمة، واختلف معناها، 

واختلفتْ دلالتها، ورمزها الصوتي، وجرسها التعبيري.

على  القائم  التحليلي  الاستقرائي  المنهجَ  منتَهِجًا  البحث  هذا  جاء  وعليه.. 
بيان  خلال  من  القرآنية  للقراءات  التدبري  الجانب  إبراز  ليحاول  التطبيقية؛  الدراسة 
أهمية الحركة للقراءة التي اتَّحدتْ حروفُها، واختلفتْ حركاتها؛ ليتجلى بذلك أثرها 
في اختلاف المعنى، واختلاف الدلالة، وغير ذلك من الاختلافات التي تلحقها، وأنَّ 
العناية بدلالات ألفاظ القراءات من حروف وحركات من أصول تدبر القراءات، وأنَّه 
لا إدراك لإعجاز القرآن عامة والقراءات خاصة دون إتقان اللسان العربي المبين الذي 
نزل به، وأنَّ القراءات وعاء ومستودع لكثير من لغات العرب، وأنَّ العناية بكتب علل 
وراء  ما  إلى  النظر  وأنَّ  القراءات،  تدبر  إلى  المُفضية  العملية  الأصول  من  القراءات 
العلوم  يثمر  الذي  هو  والمقاصد  والعبر  المعاني  من  والحركات  والحروف  الألفاظ 

النافعة، والأعمال الزاكية، وهو المقصد الأعظم من تنزيل القرآن العظيم.

اختلاف   - المعنى  اتحاد   - الحركة   - الفرشية  القراءة  المفتاحية:  الكلمات 
المعنى - تدبر القراءات.
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marks is crucial for understanding these readings. It is not possible 
to comprehend the miracles of the Quran in general and the readings 
in particular without mastering Arabic language. Readings) are re-
positories for many Arab dialects.  Giving attention to the referenc-
es dealing with the rationale behind readings is one of the practical 
principles of reflecting on them. Focusing on meanings, lessons and 
purposes underlain by words, letters and diacritical marks results in 
useful sciences and significant accomplishments, which constitutes 
the major purpose of revealing the Holy Quran.

Keywords: 

Farshi readings- diacritical marks- - the same meaning different 
meaning - reflecting on readings.
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Abstract 
This paper is about the Farshi readings with identical letters 

and different diacritical marks and the effect of this variation on the 
meanings and reflection of these readings. This is due to the fact 
that a diacritical mark is essential for determining the meanings and 
semantics of words. The diacritical marks we mean are not the in-
flectional ones; rather they are the fixed marks of root words, which 
represent the phonetic symbols of words which if are changed, the 
values of words, their meaning, semantics, phonetic symbols and ex-
pressive sounds will differ as well.

Accordingly, this paper followed an inductive analytical method 
based on an applied study to highlight the reflective aspect of the 
Quranic readings by showing the importance of the diacritical marks 
of readings   with identical letters but different diacritical marks in 
order to demonstrate the effect of the diacritical marks on meaning 
and semantics in addition to other variations. Paying attention to the 
semantics of reading words in terms of their letters and diacritical 
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= في ضوء القرآن الكريم(، وقد هدفتُ  هذا البحث بعنوان )تسبيح الرسل 
القرآن  آيات  خلال  منِ   = الرسل  عند  التسبيح  معالمِ  على  الضوء  تسليط  إلى 
الكريم، ولتحقيق هذا الهدف سلكتُ المنهجين الاستقرائي والاستنباطي، بحيث 
أَعرض الآيات القرآنية التي تناولت موضوع تسبيح الرسل = لله ×، ثُمَّ أستنبط 
أبرز الجوانب التربوية منِ منهجهم = في أداء هذه العبادة، وقد خلُص البحث في 
= هم  الرسل  الكريم، وأنَّ  القرآن  التسبيح في  لمنزلة  السامية  المكانة  إلى  نتائجه 
وقلوبهم  بألسنتهم   × الله  بتسبيح   = قاموا  حيث  والمسبِّحين،  الذاكرين  سادات 
على  ينبغي  وعليه  جميعها،  والأحوال  الأوقات  تسبيحُهم  شَمل  كما  وأعمالهم، 
الدراسة  ×، وأوصت  = في الإكثار منِ تسبيح الله  الرسل  التخلُّق بأخلاق  العبد 
كر عمومًا وللتسبيح خصوصًا؛ وذلك منِ خلال  بالعودة إلى المفهوم الأصيل للذِّ

الجمع بين قول اللسان واعتقاد القلب وعمل الجوارح.

الكلمات المفتاحية: القرآن، التفسير، التسبيح، الرسل.
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Abstract
This paper is entitled «The Glorification of Prophets in the light 

of the Holy Quran.» The purpose of is to shed light on the distin-
guishing features of the glorification (Tasbeeh) of Prophets, peace be 
upon them, as indicated in the verses of the Holy Quran. To achieve 
this objective the researcher adopted the inductive and deductive ap-
proaches to present the Quranic verses that deal with the glorification 
of prophets.، He drew the most important educational aspects from 
their approach to the performance of this act of worship. The findings 
of this research reached are as follows: glorification has a high status 
in the Holy Quran; the Prophets are masters at praising and glorify-
ing Allah with through all their doings verbal or non-verbal; their 
glorification of Allah is performed at all times; one should model 
himself on the Prophets by praising and glorifying Allah as much as 
possible. The study recommends that the original concept of praise 
(dhikr) in general and glorification in particular should be referred to 
by combining verbal expression, innermost beliefs and practice.
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The Holy Quran- Tafsir-glorification- prophets.






